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2023-11-22, Protokoll från höstmöte för Sunnersta Egnahemsförening, (SEF) i Sunnerstakyrkans 
församlingslokal 
 

SEF-ordf. öppnade Höstmötet och hälsade alla välkomna. Höstmötet inleddes därefter med föredrag av 

Sara Ringbom (projektledare) och Germund Landqvist (”operativ beställare”) från Uppsala Kommun 

(UK) mark- och exploateringskontoret om ”Skarholmsprojektet”i tidigt skede. Efter Powerpoint-

presentationen på drygt 10 minuter som innehöll kartskiss och preliminär tidsplan för olika skeenden i 

projektet gavs auditoriet tillfälle att ställa frågor. Frågestunden som innehöll många kritiska synpunkter 

bl. a om den befarade minskningen av antalet parkeringsplatser i området, byggande av ca 80 

hyreslägenheter i området på Lyssnaängsbadets parkeringsplats och ökade stölder om båtbryggor måste 

vara olåsta bröts efter en knapp timme. Föredragshållarna avtackades med varsin bok ”Sunnersta från 

istid till nutid”. 

Fikapaus. 

Under föredraget var 38 personer närvarande och på det efterföljande mötet var 29 personer närvarande. 

 

1§.  Mötet öppnades av SEF-ordföranden Seved Helmersson 

2§.  Seved Helmersson valdes till mötesordförande 

3§.  Gunnar Westermark valdes till sekreterare för mötet 

4§.  Till justerare valdes Marianne Heijkenskjöld och Gunilla Eklund 

5§.  Mötet konstaterade att mötet var stadgeenligt utlyst 

6§.  Den utsända dagordningen godkändes 

7§.  Årsmötesprotokollet från 2023-04-26 gicks igenom.  

8§.  Årsmötesprotokollet godkändes 

 

9§.  Närvarande styrelsemedlemmar presenterades; Seved Helmersson (ordf), Dag Holmberg (v. ordf.), 

Gunnar Westermark, (sekreterare), Erik Nordberg (kassör), Erik Åkerlund (hemsidesansvarig), 

Carina Nordberg (ledamot) och Lars-Gunnar Eriksson (suppleant) 

10§. Närvarande adjungerade styrelsemedlemmar presenterades; Inger Sjöberg och Tobias Rubbetoft. 

 

11§. Kassören Erik Nordberg presenterade budgetläget för 2023; efter att ett antal medlemmar       

betalt/tillkommit fram till den 20231120 har nu föreningen 450 medlemmar och ekonomin har + 4500 kr 

just nu. Extra engångskostnader till Designstugan (2022 och 2023) för skapandet av ny hemsida 

förklarades av Erik Åkerlund. En prognos för 2024 visar ett plus på 3500 kr om antalet betalande 

medlemmar bibehålls oförändrat. 

12§.  Ett tidigare styrelsebeslut beslut om höjning av medlemsavgiften bedömdes inte behöva verkställas 

utan pga den positiva medlemsutvecklingen beslöt mötet hålla årsavgiften om 100 kr/år per hushåll 

oförändrad. 
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13§.  Verksamhetsplanen för 2024 som gicks igenom på höstmötet kommenterades av Seved som 

poängterade fortsatt arbete med stadsplanefrågorna om den tänkta utbyggnaden Plan Norra Sunnersta 

(PLNS) och spårvägsfrågan i UK. Gunnar påpekade vikten av att alla som bor i Sunnersta ska 

informeras om hur vi arbetar med lobbyingverksamhet, främst med stadsplanefrågor och trafikfrågor - 

för ett ökat engagemang och ökat medlemsantal. Gunnar nämnde att föreningen samverkar med 

systerföreningar i södra Uppsala, främst med Södra Valsätra villaförening om kommunens ansvar för 

vinterväghållning. En debattartikel till UNT om orimligheten att UK till skillnad från flera av våra 

grannkommuner förelägger fastighetsägare att sköta trottoarer som är kommunal mark trots att flera av 

de politiska partierna besvarat en skrivelse från SEF inför valet 2022 positivt – att de håller med oss och 

att en kostnadsutredning borde göras. Uppsala kommun har skrivit ett nytt treårigt avtal med 

snöröjningsentreprenör där trottoarerna fortfarande inte ingår och den uppföljande skrivelse vi skickat 

till de politiska partierna i mars 2023 saknar vi reaktioner på. En debattartikel till UNT är under 

utarbetande av Gunnar, Tobias Rubbetoft och representanter för Södra Valsätra villaförening. Vi har 

blivit lovade medverkan av Villaägarnas samhällspolitiske expert Jonathan Lindgren vid en kommande 

uppvaktning av Gatu- och Samhällsmiljönämndens ordförande i denna fråga, och kanske även någon 

annan fråga. Tobias har åtagit sig att bevaka hur ”Skarholmsprojektet” utvecklas. En skrivelse om 

begäran om fartbegränsande åtgärd på Granebergsvägen ned mot Skarholmen är under utarbetande. 

Carina Nordberg håller på att avsluta en skrivelse om olämpligheten av anläggande av en BMX-bana på 

Sunnerstaåsen.  

Seved redogjorde för ett möte med UAF (Uppsala AkademiFörvaltning) den 20231113 angående PLNS 

och där det framfördes att SEFs ståndpunkt är att inga höga stadsnära bostadshus får lov byggas i 

Sunnersta och PLNS-området. SEF förordar bestämt en villabebyggelse i MAX 2 våningars bygghöjd i 

hela PLNS-området och som dessutom helt harmonierar med nuvarande Sunnersta villasamhälle. En 

förskola förordas att byggas i östra PLNS-området men ingen mer grundskola förordas att byggas i 

föreslagna västra området om Dag H. väg. Ett tillskott på ca 150 studentlägenheter föreslås att byggas i 

nuvarande Lilla Sunnersta-området. På detta möte åtog sig även SEF att undersöka om intresset för att 

ett seniorboende ska inkluderas i byggplanerna. En majoritet av mötet tillstyrkte detta förslag.  

Fredrick Beste (ej närvarande) ser till att SEF följer GDPR-lagen. 

 

14§. Inga anmälda frågor till styrelsen förelåg. 

15§. Inga övriga frågor förelåg.  

16§. Mötet avslutades 

 

………………………………………      ………………………………………… 

Seved Helmersson mötesordförande  Gunnar Westermark sekreterare 

 

Justeras 

 

………………………………………  ……………………………………….. 

Marianne Heijkenskjöld    Gunilla Eklund 


